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Agenda 

 

1. Opening 

2. Vaststellen Agenda 

3. Mededelingen 

4. Bespreking notulen 71ste ALV 

5. Vaststellen notulen 71ste ALV 

6. Bespreking halfjaarverslag XIXe bestuur 

7. Stemming halfjaarverslag XIXe bestuur 

8. Bespreking kandidaten 19e kandidaatsbestuur 

9. Stemming kandidaten 19e kandidaatsbestuur 

10. W.V.T.T.K. 

11. Rondvraag 

12. Sluiting 

 

Opening: 

Jeroen Mooijman opent de vergadering om 19:04 

Conform de motie Tol wordt de vergadering aangevangen met het zingen van het ismuslied 

 

Vaststellen agenda 

Jeroen Mooijman zegt dat agenda niet klopt aangezien het halfjaarverslag al bij de vorige ALV 

besproken is. Hij zegt dat de financiële gevolgen van de corona crisis bij de mededelingen 

besproken zullen worden. 

De agenda wordt per acclamatie aangenomen. 

 

Mededelingen 

Jeroen Mooijman zegt dat door de coronacrisis diverse activiteiten gecanceld zijn, waaronder 

ook de ismusreis. Hij zegt dat voor de reis alle bijdragen van leden teruggeboekt zijn naar de 

deelnemers. Van de vliegmaatschappijen, hostels en dergelijke is €1923,40 teruggeboekt 

kunnen worden naar ismus, van de ongeveer 5000 euro die betaald was. Alles bij elkaar zou 

het verlies €2842,- zijn. Hij zegt dat vanuit de faculteit echter de toezegging is gekomen dat 

alle verenigingen alsnog de beloofde subsidie krijgen om zo hun verlies te dekken. 

 

Jeroen Mooijman zegt dat er nog veel andere activiteien ook gecanceld zijn, zoals het gala en 

de ALU. Hij zegt dat als er vanaf nu geen geld meer uitgegeven wordt er nog geld 

overgehouden wordt op diverse posten. Hij zegt dat in het tweede half jaar in totaal €4856,44 

over is aan budget dat door de coronacrisis niet opgemaakt is. Zelfs als de subsidie voor de 

reis niet toegekend wordt zal er nog €2014,44 over de begroting heengegaan worden, met 

subsidie wordt dit bedrag uiteraard nog groter. Hij zegt dat er ook nog €521,06 aan 

onvoorziene inkomsten zijn, tegenover €75 aan onvoorziene uitgaven, terwijl er maar een deel 

van deze onvoorziene winst begroot was. Hij zegt dat er ook een overschot van €1105,- is op 

de post sponsorgelden, aangezien dit bedrag begroot was voor de ismus-dag die niet door 

kon gaan vanwege corona. Hij concludeert dat hij verwacht, in afwachting van enige mutaties 
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die nog zullen plaatsvinden zoals een mogelijke ALU in september, tussen €3000 en €5000 

over te hebben. Hij geeft aan dat er nog een mail zal volgen met deze bedragen erin. 

 

Ruben Meijerink vraagt of het bestuur een idee heeft wat er met dit bedrag moet gebeuren. 

Jeroen Mooijman zegt dat de bestemming van dit bedrag in overleg met het volgende bestuur 

bepaald moet worden. Hij zegt dat er eventueel nog een ALU in september georganiseerd kan 

worden zodat de actieve leden van dit jaar nog een uitje krijgen als beloning voor hun inzet. 

Hij zegt dat het bestuur hier nog verder naar zal kijken. 

Gohar Pogosian vraagt hoe het zit met de introductieweek en of niet hier een deel van het 

budget naartoe kan gaan. Ze vraagt wat de planning hiervoor is. 

Jeroen Mooijman zegt dat hij alleen gehoord heeft dat de grote evenementen niet door kunnen 

gaan. Hij zegt dat de focus zal liggen op online dingen organiseren, maar dat het bestuur er 

ook rekening mee houdt dat de introductie helemaal niet door zal kunnen gaan. 

Boris de Geest vult aan dat het erop neerkomt dat dat er een online introductie komt en de 

normale introductie vervalt. Hij zegt dat de precieze invulling van deze online introductie nog 

onduidelijk is en nog slechts een conceptversie betreft waar nog verdere duidelijkheid over zal 

volgen. 

 

Bespreking notulen 71e ALV 

Pagina 17: 

Casper Veenhuijsen geeft aan dat Vera Koppelman in de rondvraag van de vorige ALV 

gezegd heeft zin te hebben in het komende half jaar. Hij vraagt hoe veel zin zij nu nog heeft 

in de rest van het jaar. 

 

Geheel: 

Jelmer Bruurs zegt dat hij toch vervelend gaat doen en een opmerking gaat maken. 

Jelmer Bruurs complimenteert Erik met de notulen en bedankt hem voor de moeite. 

Erik Stoelinga bedankt Jelmer Bruurs. 

 

Vaststellen notulen 71e ALV 

De notulen worden per acclamatie aangenomen. 

 

Bespreken kandidaten XIXe kandidaatsbestuur 

Jeroen Mooijman zet Rik van Doremalen in de zoom spotlight. 

Rik van Doremalen zegt dat hij Rik is, 19 jaar oud is, dat hij oorspronkelijk uit Eindhoven komt 

maar nu in Nijmegen woont. Hij zegt dat hij ismus heeft leren kennen als een verwelkomende 

vereniging met een open en gemakkelijke sfeer waar voor iedereen plek is. Hij zegt dat hij 

door de intro in aanraking gekomen is met ismus en er veel mensen heeft leren kennen. Hij 

zegt dat hij in het verleden al diverse leidinggevende functies gehad heeft zoals een plek in 

de leerlingenraad en leidinggevende bij een jeugdvereniging. Hij zegt dat hij gemakkelijk met 

jongere kinderen omgaat wat soms goed kan uitkomen. Hij zegt dat hij daarnaast een aantal 

karakteristieken heeft waardoor hij zelf denkt goed leiding te kunnen geven. Hij zegt dat hij 

kritisch kan zijn maar ook enthousiast en serieus, dat hij goed out of the box kan denken en 

zaken in perspectief kan plaatsen. Hij zegt communicatie heel belangrijk te vinden omdat je 

zo erachter kan komen hoe bepaalde problemen ontstaan. Hij zegt dat zijn voorkeursfuncties 

die van voorzitter en van commissaris interne betrekkingen zijn. Hij heeft voor voorzitter 

gekozen omdat hij vindt dat zijn karakteristieken goed bij deze functie aansluiten. Hij zegt dat 
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hij gekozen heeft voor commissaris interne betrekkingen omdat je in die functie betrokken 

bent bij alle activiteiten en dat hij verwacht dat dat hem goed zal liggen. 

 

Gohar Pogosian zegt dat ze het super leuk vindt dat Rik gesolliciteerd heeft. Ze vraagt hoe 

Rik het beleid van dit jaar ervaren heeft en wat hij hiervan zou willen meenemen of anders 

zou willen doen. 

Rik van Doremalen zegt dat Rose het super heeft gedaan dit jaar en erg actief was. Hij zegt 

dat hij als commissielid wat meer op de achtergrond stond, waardoor hij het gevoel kreeg 

meer te willen betekenen voor ismus. Hij zegt dat als hij zich ergens voor inzet hij hier volledig 

voor gaat. Hij zegt dat hij commissies zou bijsturen waar dat nodig is en vraagtekens zou 

zetten bij zaken waar hij het niet mee eens was, maar dat hij ook de commissie vrij zou laten 

bij andere zaken zodat de commissie zelf ook kan bijsturen. 

Jelmer Bruurs zegt dat je als commissaris interne betrekkingen over de activiteiten gaat. Hij 

vraagt of Rik al ideeën heeft over activiteiten met de huidige corona beperkingen. 

Rik van Doremalen zegt dat hij denkt dat de situatie met de huidige maatregelen de goede 

kant op gaat en dat je dus niet per se hoeft na te denken over activiteiten met die maatregelen 

aangezien die tegen die tijd misschien weer voorbij zijn. Hij zegt dat in het geval dat dit niet 

zo is je moet kijken naar manieren om leden te betrekken. Hij zegt dat zoals het nu gaat 

activiteiten als Weerwolven heel interessant zijn, maar dat je ook innovatief moet kijken naar 

bijvoorbeeld activiteiten op anderhalve meter afstand. 

Lars Meijer zegt dat hij bij alle kandidaten een stukje in de brief miste over corona. Hij zegt 

dat we niet met zijn allen de viroloog moeten gaan uithangen maar dat er wel nagedacht moet 

worden over hoe ismus draaiende gehouden gaat worden als dit op afstand moet gebeuren. 

Hij vraagt hoe Rik eerstejaars leden wil gaan binden. 

Rik van Doremalen zegt dat hij hier wel over nagedacht heeft. Hij zegt dat het lastig is om dit 

te organiseren op afstand omdat je bijvoorbeeld wel promotie op Instagram kan plaatsen maar 

dit niet altijd werkt. Hij zegt dat het kennismakingsweekend voor alle eerstejaars 

georganiseerd kan worden, wanneer dit weer mogelijk is binnen de maatregelen. Hij zegt dat 

hij denkt zo alsnog veel eerstejaars kan binden, vooral als je ook intro-ouders vraagt om hun 

kinderen kennis te laten maken met ismus. 

Lars Meijer zegt dat hij snapt dat het lastig is om er goede ideeën over te hebben maar dat 

het wel goed is om hier de komende maanden over na te denken met het bestuur aangezien 

er iets alternatiefs moet gebeuren. Hij zegt dat bijvoorbeeld de introductie dus al gewijzigd is 

dus dat er echt over nagedacht moet worden. 

Gohar Pogosian zegt  dat je zowel als voorzitter als intern veel overzicht moet kunnen houden. 

Ze vraagt wat Rik zou doen als er een bestuurs- of commissielid minder goed functioneert. 

Rik van Doremalen zegt dat communicatie hierin heel belangrijk is. Hij zegt dat hij zowel 

binnen het bestuur als in een commissie eerst met die persoon zelf zou overleggen. Hij zegt 

dat het zo zou kunnen zijn dat één iemand in de commissie meer stuurt bijvoorbeeld. Hij zegt 

dat hij het snel doorheeft als iemand iets dwars zit en aan de hand van dit probleem 

oplossingen zou zoeken. 
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Jeroen Mooijman vraagt of Yante van Haandel zich wil presenteren. 

Yante van Haandel zegt dat ze Yante is, 19 jaar is, uit Boxtel komt en sinds een paar weken 

in Nijmegen woont wat haar goed bevalt. Ze zegt dat ze voordat ze naar de universiteit kwam 

geen idee had wat een studievereniging inhield maar dat ze tijdens de intro blij verrast was 

door ismus. Ze zegt dat ze vanaf de eerste activiteit niet meer weg te slaan was bij ismus, 

behalve bij de sportactiviteiten dan. Ze zegt dat ondanks dat ze erg enthousiast was over de 

vereniging ze niet helemaal zeker wist of de studie iets voor haar was, waardoor ze zich niet 

heeft ingeschreven voor een commissie. Ze zegt dat ze zich halverwege het jaar wel heeft 

ingeschreven voor de kennismakingsweekendcommissie, maar dat ze hier helaas voor is 

uitgeloot. Ze zegt dat ze zich geen studie zonder ismus kan voorstellen en dat ze daarom 

graag haar steentje wil bijdragen als algemeen bestuurslid. Ze zegt dat ze denkt dat de functie 

van bestuur haar goed zal liggen omdat ze het leuk vind om dingen te plannen en te 

organiseren, ze openstaat voor nieuwe invalshoeken en ze het belangrijk vindt dat mensen 

weten dat hun mening telt aangezien dit samenwerking kan bevorderen. Ze zegt dat ze voor 

elke functie haar best zou doen maar dat twee functies haar het beste liggen. Ze zegt dat dit 

de functies van penningmeester en commissaris interne betrekkingen zijn. Ze zegt dat 

penningmeester haar leuk lijkt omdat je meer op de achtergrond bezig bent met een bepaald 

project en plan, maar tegelijkertijd wel contact houdt met iedereen op de kamer en activiteiten. 

Ze zegt dat ze zin heeft om te leren boekhouden en op dit gebied vaardigheden te ontwikkelen. 

Ze zegt dat de functie bij haar zou passen omdat ze overzichtelijk is en goed orde kan houden. 

Ze zegt dat ze ook een nuchter persoon is, waardoor ze bij tegenslagen even rustig erover na 

zou kunnen denken om vervolgens te besluiten of iets haalbaar is of niet. Ze zegt dat de 

functie van commissaris interne betrekkingen haar leuk lijkt omdat je in die functie veel contact 

hebt met de leden en mensen kan betrekken. Ze zegt dat ook de organisatorische aspecten 

haar leuk lijken, net zoals bij de functie van penningmeester. Ze zegt dat het begeleiden van 

commissiewerk bij haar past omdat ze een sociaal persoon is en graag iedereen bij een project 

betrekt. Ze zegt dat ze als leidinggevende in de horeca heeft geleerd om het hoofd koel te 

houden, wat haar goed van pas kan komen. Ze sluit af door iedereen alvast te bedanken voor 

het stemmen en alle andere kandidaten succes te wensen met hun praatje. 

 

Gohar Pogosian zegt dat ze het leuk vindt dat Yante zich heeft aangemeld. Ze roept iedereen 

op om, ondanks dat het misschien een drempel is dat het online is, toch vragen te stellen aan 

de kandidaten. Ze vraagt Yante of ze een idee heeft hoe ze mensen zou verwachten te werven 

voor commissies, en of ze zichzelf hier meer in kan verplaatsen omdat ze zelf ook getwijfeld 

heeft. 

Yante van Haandel zegt dat ze inderdaad zelf ook twijfel had maar bij activiteiten al snel 

merkte dat het wel heel leuk was. Ze zegt dat de inschrijving van de commissies vrij vroeg is 

waardoor leden niet de kans hebben bij activiteiten te ervaren wat het inhoudt en rond te 

vragen welke commissies leuk zijn. Ze zegt dat het verplaatsen van de inschrijfdatum hier een 

oplossing voor kan zijn. 

Gohar Pogosian zegt dat ze een penningmeester vraag heeft. Ze zegt dat er net de financiële 

mededeling gedaan is dat er geld over is. Ze zegt dat je als penningmeester hier met het 

huidige bestuur over kan gaan zitten om te beslissen wat hier mee moet gebeuren en vraagt 

of Yante hier al ideeën over heeft. 

Yante van Haandel zegt dat ze het belangrijk vindt om fysieke activiteiten op anderhalve meter 

afstand te gaan organiseren. Ze zegt dat online activiteiten superleuk zijn maar dat door 

bijvoorbeeld meer geld naar het kennismakingsweekend of grote activiteiten te laten gaan je 

toch leden meer bindt. 
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Jelmer Bruurs zegt dat hij in Yantes sollicitatiebrief las dat ze in een restaurant werkt. Hij 

vraagt of ze dit blijft doen, mocht ze gekozen worden. 

Yante van Haandel zegt dat ze al heeft aangegeven in dat geval ontslag te nemen omdat 

bestuurstaken dan op 1 komen. 

Lars Meijer zegt te willen aanhaken op de vraag van Jelmer. Hij zegt dat het hem niet per se 

nodig lijkt om ontslag te nemen, aangezien je in het weekend genoeg tijd over kan houden. 

Yante van Haandel antwoordt dat ze niet denkt haar bestuurstaken, studie en bijbaan te 

kunnen combineren. Ze geeft aan dat er op haar werk veel van haar wordt gevraagd en ze 

lange uren moet maken, waardoor ze dit als eerste op zou geven. 

Lars Meijer zegt dat hij was vergeten dat je ook nog kan studeren. 

 

Jeroen Mooijman vraagt Thomas de Jong om zichzelf te presenteren. 

Thomas de Jong zegt dat hij hoopt dat iedereen gezond is. Hij zegt dat hij Thomas is, 19 jaar 

oud is en zo ver uit de “deep south” komt dat het niet eens Nederland is maar dat hij nu in 

Obbicht woont. Hij zegt dat hij niet wil beginnen met hoe hij zich voelt bij ismus omdat hij een 

groot gemis voelt. Hij zegt dat hij het jammer vindt dat de kamer is weggevallen omdat je nu 

niet meer een gesprek kan aanknopen of een potje kan kaarten. Hij zegt dat hij graag zijn 

steentje zou willen bijdragen aan het heropstarten van ismus. Hij zegt dat hij hier niet alleen 

de activiteiten maar ook de kamer mee bedoeld. Hij zegt dat dit ook de reden is dat hij 

kandidaat is geworden. Hij zegt dat hij hierbij twee voorkeursfuncties heeft, namelijk die van 

secretaris en die van commissaris interne betrekkingen. Hij zegt dat hij het liefste secretaris 

zou worden omdat hij denkt dat zijn communicatie vaardigheden erg goed zijn, wat belangrijk 

is bij die functie. Hij zegt dat hij naast het Nederlands ook het Frans goed beheerst en Engels 

op Cambridge niveau beheerst. Hij zegt het fijn te vinden dat er een helder takenpakket is en 

dat het hem leuk lijkt om snel promotietekstjes te schrijven. Hij zegt dat hij snapt dat privacy 

heel belangrijk is, maar dat de AVG in zijn hoofd en hart zit en de data dus veilig is. 

 

Gohar Pogosian zegt dat ze het leuk vindt dat hij zich heeft aangemeld. Ze zegt dat zijn praatje 

erg op de functie van secretaris gericht was. Ze vraagt waarom hij als tweede functie heeft 

gekozen voor commissaris interne betrekkingen, terwijl die functie meer op de voorgrond is 

dan secretaris. 

Thomas de Jong zegt dat de commissaris interne betrekkingen niet per se aanwezig op de 

voorgrond hoeft te zijn, aangezien je de commissies ondersteunt. Hij zegt dat het net als 

secretaris een meer steunende dan een leidende taak is. 

Linda Gebel zegt dat ze het hartstikke leuk vindt dat Thomas kandidaat is. Ze zegt dat hij zei 

dat hij de ismuskamer heel erg mist. Ze vraagt wat het eerste zou zijn wat Thomas zou doen 

als hij de kamer weer op kan. 

Thomas de Jong zegt dat hij de “goede” koffie zou zetten. Hij zegt dat het gevoel dat je samen 

bent het belangrijkste is en dat dit bereikt kan worden met een goed gesprek of een potje 

kaarten. Hij zegt dat hij dat graag wil bieden als het weer kan om dat gevoel te verstevigen. 

Edwin Jans zegt dat hij kaarten heel belangrijk vindt. Hij vraagt welke spelletjes er op de kamer 

niet mogen ontbreken. 

Thomas de Jong zegt dat presidenten op één staat, maar dat poker en blackjack bijvoorbeeld 

ook heel leuk zijn. 
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Jeroen Mooijman vraagt Anna van Rooijen om zichzelf te presenteren. 

Anna van Rooijen zegt dat ze een oudere zus heeft die altijd vertelde over haar bestuursjaar. 

Ze zegt dat tienjarige Anna toen dacht: “dat wil ik ook!”, en ze nu hier zit. Ze zegt dat ze 18 

jaar is en toen ze zich tijdens de introductie inschreef bij ismus ze niet precies wist waarom 

en wat ismus was. Ze zegt dat ze zich na een paar activiteiten snel heel erg welkom voelde, 

mede door het bestuur. Ze zegt dat ze het leuk vond om te mengen met de andere eerstejaars 

en de ouderejaars. Ze zegt dat ze zich heeft ingeschreven heeft bij de borrelcommissie en de 

Heraut en al vrij snel merkte dat de droom van bestuur worden nog steeds aanwezig was. Ze 

zegt dat ze daarom op de eerste plaats als algemeen bestuurslid solliciteert. Ze zegt dat ze 

van plannen en organiseren houdt en dat ze dit op de middelbare school ook al veel gedaan 

heeft. Ze zegt dat het haar leuk lijkt om met vier andere bestuursleden nieuwe leden te werven 

en in contact te komen met ouderejaars. Ze zegt dat ze geschikt denkt te zijn omdat ze houdt 

van plannen en overzicht houden. Ze zegt dat haar voorkeur uitgaat naar de functies van 

voorzitter en commissaris interne betrekkingen. Ze zegt dat het bij de functie van voorzitter 

haar leuk lijkt dat je niet alleen maar met de leden in aanraking komt maar ook met externen 

zoals de vakgroep en andere verenigingen. Ze zegt dat ze op de middelbare school ook 

voorzitter is geweest en daar heeft geleerd om commissies aan te sturen en voorzitterstaken 

uit te voeren. Ze zegt dat het leuke aan commissaris interne betrekkingen zijn haar lijkt dat je 

contact hebt met alle leden en de commissies. Ze zegt dat het maken van een jaarplanning 

haar leuk lijkt omdat het een groot project is en ze erg perfectionistisch is. Ze zegt dat ze op 

de middelbare geleerd heeft om overzicht te houden over commissies en activiteiten. Ze zegt 

dat ze hoopt dat ze zo helder heeft uitgelegd waarom ze geschikt is en ze wenst de rest van 

de kandidaten succes met presenteren. 

 

Gohar Pogosian zegt dat ze het leuk vindt dat Anna zich heeft aangemeld. Ze zegt dat je als 

voorzitter ook verantwoordelijk bent voor de collegepraatjes. Ze zegt dat het nu onduidelijk is 

of er fysieke colleges zullen zijn en vraagt hoe Anna dit aan zou pakken. 

Anna van Rooijen zegt dat het sowieso lastig gaat worden om mensen aan te spreken. Ze 

zegt dat er naar gekeken moet worden hoe dit online kan gebeuren aangezien alle studenten 

op de hoogte gesteld moeten kunnen worden van ismus. 

Linda Gebel zegt dat Anna heeft gezegd dat ze perfectionistisch is. Ze zegt dat plannen in je 

bestuursjaar nooit zo lopen als dat gepland was. Ze vraagt of Anna dit los zou kunnen laten. 

Anna van Rooijen zegt dat zowel bij de functie van voorzitter als van commissaris interne 

betrekkingen dat perfectionisme ervoor kan zorgen dat ze graag overal bij wil helpen. Ze zegt 

dat je natuurlijk niet overal bij kan helpen en dat dit een beetje een valkuil kan zijn, maar dat 

ze zich hier bewust van is en dus een stap terug kan nemen. 

Jelmer Bruurs vraagt wat Anna zou veranderen aan ismus als ze één ding moet noemen. 

Anna van Rooijen zegt dat ze dit een leuke vraag vindt. Ze zegt ismus nu al super tof te vinden 

maar dat ze ismus nog duurzamer zou maken omdat ze zelf nogal van de duurzaamheid is. 

Jelmer Bruurs vraagt om een concreet voorbeeld. 

Anna van Rooijen zegt dat ze zelf niet meer wil vliegen tijdens de reis, maar dat dit wel een 

grote verandering is. Ze zegt dat ook kleinere veranderingen, zoals minder printen kunnen 

bijdragen aan verduurzaming. 

Gohar Pogosian vraagt welke eetactie niet zou mogen ontbreken bij ismus. 

Anna van Rooijen zegt dat ze dit moeilijk vindt omdat ze fan is van elke eetactie. Ze zegt dat 

een taartenbakwedstrijd haar leuk lijkt omdat iedereen hier zijn of haar creativiteit in kwijt kan 

en er veel taart is om op te eten. 
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Casper Veenhuysen vraagt hoe Anna verwacht volgend jaar ouderejaars te bereiken die 

verder in hun studie zijn, aangezien alle kandidaten eerstejaars zijn. 

Anna van Rooijen zegt dat het haar sowieso lijkt dat ouderejaars het leuk vinden om actief te 

zijn. Ze zegt dat het een beetje scheef voelt om mensen die langer lid zijn bij ismus dan zij 

zelf is aan te sturen. Ze zegt dat het belangrijk is om ook de activiteiten die later in het jaar 

vallen goed te blijven promoten zodat er niet een bepaald clubje ontstaat dat altijd naar 

activiteiten komt en het voor anderen lijkt alsof ze hun kans gemist hebben. 

Bas Mandos vraagt hoe Anna tegenover de andere functies zou staan. 

Anna van Rooijen zegt dat ze sowieso altijd al in het bestuur wilde gaan en dus nog helemaal 

niet over functies had nagedacht. Ze zegt dat alle functies haar leuk lijken en dat ze zich op 

alle functies volledig zou storten en zou kijken wat de uitdagingen zijn. 

Fenne Saalmink zegt het tof te vinden dat Anna meedoet, net als alle andere kandidaten. Ze 

zegt dat ze nog wel een aantal klassieke vragen mist. Ze vraagt wat Anna zou doen als er 

twee kapiteins op een schip zouden zijn. 

Anna van Rooijen zegt dat ze over deze vraag heeft nagedacht. Ze zegt dat morgen de 

functies worden toegewezen en dat er maar één voorzitter gekozen wordt. Ze zegt dat het niet 

erg is als iemand anders daarna een keer de leiding neemt, maar als het te vaak voorkomt 

zou ze met die persoon in gesprek gaan, of desnoods met het hele bestuur erbij, aangezien 

het niet handig is als twee mensen de taak van voorzitter op zich gaan nemen. 

 

Jeroen Mooijman vraagt Joos Rutjens zichzelf te presenteren. 

Joos Rutjens zegt dat het moeilijk te geloven is dat het alweer meer dan twee maanden 

geleden is dat de coronacrisis uitbrak, alweer twee maanden sinds de wereld op zijn kop stond 

en dat hij gehoopt had dat het ook twee maanden zou zijn sinds hij Erik zijn fantastische 

woordgrappen had gehoord, maar dat dit door de vindingrijkheid van de online activiteiten 

helaas niet gelukt is. Hij zegt dat hij Joos is en dat hij zich vanaf het begin van zijn studie 

welkom gevoeld heeft bij ismus door het bestuur en zijn intro-ouders. Hij zegt dat zelf nu in 

coronatijd hij het gezellig vindt bij de online activiteiten en dat hij om dit fijne gevoel voor 

anderen te garanderen bestuurslid wil worden. Hij zegt dat zijn eerste voorkeursfunctie die 

van secretaris is. Hij zegt dat hij hier geschikt voor denkt te zijn omdat hij een goed gevoel 

heeft voor taal, wat te zien is aan leuke woordgrappen en het feit dat hij zeven zegt en niet 

zeuven. Hij zegt dat hij door zijn achtergrond in AI goed overweg kan met computers en dus 

kan helpen met de verdere digitalisering van ismus. Hij zegt dat hij het belangrijk vindt dat, 

zeker tijdens deze crisis, ismus goed online te bereiken is. Hij zegt dat hij zowel als algemeen 

bestuurslid als als secretaris internationale studenten wil betrekken bij ismus. Hij zegt dat hij 

goed Engels kan en graag een praatje maakt waardoor dit moet lukken. Hij zegt dat voorzitter 

zijn hem ook heel interessant lijkt. Hij zegt dat hij voorzitter van een debatclub is geweest wat 

hij heel leuk vond. Hij zegt dat het gezicht zijn van de vereniging en het diverse takenpakket 

hem erg aanspreken. Hij zegt dat hij als algemeen bestuurslid zou willen kijken naar de 

herindeling van commissies. Hij zegt dat als blijkt dat sommige activiteiten helemaal niet 

kunnen plaatsvinden de commissies mogelijk aangepast moeten worden om zo een 

optimalere aanpak te garanderen. Hij zegt dat hij zijn medekandidaten succes wil wensen en 

hoopt dat ze allemaal gekozen worden, ook al is dit niet mogelijk. 

 

Bas Mandos zegt een vraag te hebben die losstaat van de inhoudelijke vragen. Hij zegt dat 

hij over de linkerschouder van Joos een doek te zien hangen waarop een bepaald zwart-wit 

dier afgebeeld staat. Hij vraagt wat de context hiervan is. 
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Joos Rutjens zegt dat hij van dieren houdt en zijn moeder graag schildert waardoor hij dacht 

“ik probeer het een keer”. Hij zegt dat sommige mensen panda’s dom vinden, maar dat hij ze 

juist slim vindt omdat ze eten en aandacht krijgen zonder er iets voor hoeven te doen, wat hij 

een top plan vindt. 

Linda Gebel zegt dat ze hoorde dat Joos een goed gevoel voor taal heeft. Ze vraagt waar hij 

staat in de patat-friet kwestie. 

Joos Rutjens biecht op dat hij een patatzegger is. Hij zegt dat hij zo nu en dan toch friet zegt, 

maar dat patatje beter klinkt dan frietje. 

Lonne Hagen zegt dat Joos het had over digitalisering. Ze vraagt wat hij denkt van een ismus-

app, mogelijk met een lebberlijst daarin. 

Joos Rutjens zegt dat hij ismustinder heel spannend vindt klinken. Hij zegt dat het een geinig 

idee is waar naar gekeken kan worden. 

Gohar Pogosian zegt dat ze met Joos heeft samengewerkt in de filmcommissie en dat dit goed 

is bevallen. Ze zegt dat de ismuskamer erg klein is. Ze vraagt hoe Joos het voor zich ziet om 

hier op anderhalve meter afstand mensen binnen te laten. 

Joos Rutjens zegt dat dit inderdaad lastig is, vooral in de pauzes. Hij zegt dat er misschien 

een ticketmachine kan komen waardoor mensen in de rij naar binnen mogen. 

Gohar Pogosian zegt dat het een spannend jaar gaat worden voor de eerstejaars studenten. 

Ze vraagt hoe Joos zou omgaan met de extra maatregelen. 

Joos Rutjens zegt dat persoonlijk contact heel belangrijk is, maar dat dit misschien lastig kan 

worden. Hij zegt dat hij alsnog zou proberen gesprekken aan te knopen of te kijken of ze toch 

op de kamer langs kunnen komen. Hij zegt dat dit een toevoeging is op de algemene 

activiteiten en de berichten om hen te enthousiasmeren. 

Casper Veenhuysen vraagt of Joos het herindelen van de commissies wil toelichten. 

Joos Rutjens zegt dat als er nieuwe maatregelen komen of misschien zelfs een tweede golf, 

het voor bepaalde commissies erg lastig gaat worden om beleid uit te voeren zoals ze dat nu 

doen. Hij zegt dat er dan gekeken kan worden naar of er voor die commissies een 

vergelijkbaar takenpakket kan worden opgesteld, bijvoorbeeld dat de filmcommissie thuis 

filmpjes of podcasts maakt, oftewel dat de commissies bezig kunnen zijn onder andere 

omstandigheden. 

Jelmer Bruurs zegt dat hij wat leuke ideeën gehoord heeft. Hij vraagt wat Joos zou veranderen, 

als hij één ding zou mogen veranderen. 

Joos Rutjens zegt dat hij Siebe stemrecht zou willen geven op ALV’s. 

Gohar Pogosian zegt dat ze het helemaal met Joos eens is. Ze zegt dat ze nog een andere 

vraag heeft. Ze zegt dat Joos aangegeven heeft dat hij als voorzitter persoonlijk contact heel 

belangrijk zou vinden. Ze vraagt wat hij zou doen als er spanning of conflicten is/zijn binnen 

het bestuur. 

Joos Rutjens zegt dat hij contact zou opzoeken. Hij zegt dat hij zou proberen te kijken of er 

een achterliggende reden is en of iemand er over wil praten. Hij zegt dat, als dit niet genoeg 

is, hij met het hele bestuur erbij zou willen gaan praten aangezien je toch consensus moet 

bereiken om door te kunnen gaan. 

Gohar Pogosian vraagt hoe Joos tegenover GIFs staat. 

Joos Rutjens zegt dat hij hier positief tegenover staat als de GIFs leuk zijn. 

Jelmer Bruurs vraagt welk lied Joos zou draaien op de ismuskamer, als hij nog maar één 

nummer zou mogen kiezen. 

Joos Rutjens zegt dat hij zou gaan voor Jesus He Knows Me van Genesis. 

Jeroen Mooijman vraagt Thomas Steenkamp om zich te presenteren. 
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Thomas zegt dat hij uit Beneden-Leeuwen komt en 19 jaar oud is. Hij zegt dat zich in eerste 

instantie alleen aanmeldde bij ismus voor de korting en bijvoorbeeld niet op foto’s wilde staan 

omdat hij niks met de vereniging te maken wilde hebben, maar er toen tijdens de 

introductieweek achter kwam hoe laagdrempelig de vereniging is. Hij zegt dat hij uit een klein 

dorp komt en de gezellige sfeer daardoor heel fijn vond, waardoor hij ook actief lid werd bij de 

PiP-commissie en nu bestuur wil worden om die warme sfeer door te geven. Hij zegt dat dit 

moeilijk gaat worden door corona maar dat hij dit graag wil gaan doen. Hij zegt dat zijn eerste 

voorkeursfunctie die van commissaris externe betrekkingen is, aangezien hij een makkelijke 

babbel heeft. Hij zegt dat hij serieus kan zijn maar ook goed kan lullen en het leuk vind om de 

switch daartussen te maken. Hij zegt dat hij als commissaris externe betrekkingen contact zou 

willen zoeken met jongerenafdelingen van politieke partijen. Hij zegt dat de leden van die 

partijen, net als leden van ismus, politiek betrokken zijn. Hij zegt dat de functie van voorzitter 

hem aanspreekt omdat hij graag de compromis zoekt zodat iedereen zich kan vinden in een 

besluit. Hij zegt dat het hem heel leuk lijkt om het eerste aanspreekpunt te zijn. Hij zegt dat hij 

laagdrempeligheid en communicatie heel belangrijk vindt. Hij zegt dat hij het belangrijk vindt 

dat mensen met opmerkingen, vragen en kritiek ergens terecht kunnen, aangezien meer input 

zorgt voor betere output. Hij zegt benieuwd te zijn naar alle vragen en alle kandidaten succes 

te willen wensen. 

 

Jelmer Bruurs zegt dat Thomas het had over activiteiten met politieke jongerenpartijen. Hij 

vraagt wat voor soort activiteiten Thomas hierbij in gedachte had. 

Thomas Steenkamp zegt dat dit door corona iets moeilijker is, maar mochten de maatregelen 

versoepeld worden dan zou hij een soort MBF willen organiseren waarbij de verschillende 

partijen kraampjes hebben met op het einde een paneldebat. 

Jelmer Bruurs vraagt of het idee ismus moet faciliteren dat de partijen zich zo kunnen 

profileren en wat het voordeel voor ismus hierbij is. 

Thomas Steenkamp zegt dat volgens hem het idee van onze vereniging is om de studenten 

een leuke tijd te bezorgen. Hij zegt dat onze studenten actief kunnen worden bij een vereniging 

en dat leden die nu actief zijn bij ismus dit niet snel zullen inruilen, maar leden die bij ons niet 

zo actief zijn kunnen misschien ergens anders hun plek vinden. 

Irene Wilde zegt dat ze het leuk vindt om te horen dat Thomas commissaris externe 

betrekkingen wil worden en dat hij hier goed over nagedacht heeft. Ze zegt dat ze wel de 

membercard miste en vraagt of Thomas hier nog ideeën over heeft. 

Thomas Steenkamp zegt dat hij wil kijken naar zaken waar leden veel gebruik van maken, 

zoals bijvoorbeeld een fietsenmaker of een kapper. Hij zegt dat hij met leden in gesprek wil 

gaan om te peilen wat zij handig vinden, aangezien dit kan verschillen van wat hem handig 

lijkt. 

Irene Wilde vraagt Thomas tegenover een acquisitiecommissie staat. 

Thomas Steenkamp zegt dat hij hier positief tegenover staat. Hij zegt dat het soms moeilijk is 

om partijen te bereiken en het handig kan zijn om er met meer mensen achteraan te gaan. Hij 

zegt dat je bijvoorbeeld kan kijken naar waar onze oud-leden terecht komen. 

Gohar Pogosian zegt dat er bij cafés nu een rare situatie is door corona en dat ook nog eens 

de stamkroeg van ismus weg is. Ze zegt dat je als commissaris externe betrekkingen de taak 

hebt om een nieuwe stamkroeg te zoeken. Ze vraagt hoe Thomas om zou gaan met onzekere 

café eigenaren en hoe hij ze zou overtuigen. 

Thomas Steenkamp zegt dat het helemaal niet zo moeilijk zou moeten zijn. Hij zegt dat 

eigenaren nu veel waarde zouden moeten hechten aan stabiliteit en vaste inkomsten. Hij zegt 
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dat het wel afwachten wordt wanneer er naar cafés gegaan kan worden in verband met 

corona. 

Gohar Pogosian vraagt hoe Thomas de rol van de acquisitiecommissie met betrekking tot 

corona ziet. 

Thomas Steenkamp zegt dat sommige bedrijven nu de hand op de knip zullen houden. Hij 

zegt dat omdat kleine bedrijven niet snel geld zullen voorschieten je je moet richten op de 

bedrijven met geld. 

Bram Koers zegt dat een debat of markt met kraampjes voor politieke jongerenpartijen hem 

niet succesvol lijken, aangezien dat geen debatverenigingen zijn. Hij vraagt of Thomas al 

ervaring heeft met deze organisaties of dat het een vaag concept is voor hem. 

Thomas Steenkamp zegt dat hij zelf niet lid is van een jongerenpartij. Hij zegt dat hij in de 

media wel voorbij ziet komen dat deze partijen debatten organiseren. Hij zegt dat je deze 

partijen landelijk kan contacteren, maar als ze geen interesse hebben is het jammer. Hij zegt 

dat dit een doel van hemzelf is en het jammer zou zijn als hij dit niet zou halen. 

Sya Velthuis vraagt hoe Thomas een nieuwe stamkroeg voor zich ziet. 

Thomas Steenkamp zegt dat hij dit moeilijk vindt omdat hij niet weet wat ismusleden willen. 

Hij zegt dat hij met de leden in gesprek wil gaan hierover om te kijken wat zij willen maar als 

er geen input komt zou hij zelf zal gaan zoeken. 

Gohar Pogosian zegt dat Thomas het veel heeft over de input van leden. Ze vraagt hoe hij dit 

voor zich ziet, bijvoorbeeld op ALV’s of anders. 

Thomas Steenkamp zegt dat hij een open persoon is en je hem altijd op de schouder kan 

tikken of kan bellen of appen. Hij zegt dat het misschien ook een idee is om een soort 

ideeënbox te openen, maar dat hij hierover met het bestuur in gesprek zou moeten gaan. Hij 

zegt dat dit dan ook een oproep is aan de leden om vooral naar hem toe te komen en dat dit 

niet per se op een ALV hoeft. 

Gohar Pogosian zegt Thomas dus veel aan de leden wil overlaten, maar dat je als bestuur 

natuurlijk ook beleid wil uitvoeren. Ze vraagt hoe hij de balans hierin ziet. 

Thomas Steenkamp zegt dat die balans gezocht moet worden. Hij zegt dat het bestuur een 

bepaald beleid voert dit jaar en dat dat niet extreem zal veranderen. Hij zegt dat hij dus 

sowieso zo veel mogelijk leden zou willen betrekken en dat leden met ideeën hierover altijd 

naar hem toe kunnen komen. 

Bas Mand!os zegt dat er 5”k” over is en dat er al een beetje over gesproken is. Hij vraagt hoe 

Thomas tegenover het idee om café Lenthe te kopen staat. 

Thomas Steenkamp zegt dat hij voor is. Hij zegt dat je er dan een commissie op kan zetten 

en dan los kan gaan. Hij zegt dat het wellicht moeilijk gaat worden qua budget maar dat hij 

het idee zeker meeneemt. 
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Jeroen Mooijman schorst de vergadering om 20:31 

Jeroen Mooijman heropent de vergadering om 21:00 

 

Jeroen Mooijman legt de stemprocedure uit. 

 

Jeroen Mooijman schorst de vergadering om 21:05 

Jeroen Mooijman heropent de vergadering om 22:00 

 

Het kandidaatsbestuur bestaat uit 

Rik van Doremalen 

Yante van Haandel 

Anna van Rooijen 

Joos Rutjens 

Thomas Steenkamp 

 

Instemming XIXe kandidaatsbestuur 

Jeroen Mooijman legt de stemprocedure uit 

 

Stemmen voor: 37 

Stemmen tegen:18 

Stemmen onthouding: 9 

 

Stemmen totaal: 64 

 

Het kandidaatsbestuur is ingestemd. 

 

W.V.V.T.T.K 

- 

 

Rondvraag 

Arthur Kampschuur zegt dat Erik Stoelinga in zijn praatje op de verkiezingsALV van vorig jaar 

de wens uit heeft gesproken om een nieuw ismuslied te schrijven. Hij vraagt of hier nog iets 

mee gebeurd is. 

Erik Stoelinga zegt dat er een lied geschreven is, maar dit van kwalitatief uitermate 

teleurstellende kwaliteit was. 

Edwin Jans vraagt of bij de mogelijke ALU in september er rekening mee kan worden 

gehouden dat enkele actieve leden van dit jaar dan inmiddels ex-leden zijn. 

Gohar Pogosian vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en het bestuur voor het 

harde en goede werk. Ze vraagt of ze het kandidaatsbestuur mag feliciteren. Ze vraagt of ze 

Thomas de Jong mag bedanken voor zijn aanmelding en zegt dat ze trots is op hem en hem 

graag onder haar hoede neemt als eeuwige kkb’er. Ze vraagt of Boris of hij een broek aan 

heeft. 

Jet Dunnewind vraagt of ze het nieuwe kandidaatsbestuur mag feliciteren. Ze vraagt of ze 

tegen Thomas mag zeggen dat ze trots is en vraagt of hij wel actief wil blijven omdat ze het 

altijd erg gezellig vindt. 

Ruben Meijerink vraagt of Bas expres is overgeslagen en vraagt hoe het huidige bestuur 

tegenover het kopen van Lenthe staat. 

Jeroen Mooijman zegt in principe positief. 
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Rose Snijders vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, Thomas mag bedanken voor 

zijn kandidaatschap en of ze het kandidaatsbestuur succes mag wensen. 

Bas Mandos verkeert in openlijke verwarring over de werking van Zoom en zet zichzelf op 

deze wijze enigszins voor schut, alvorens te vragen wat het huidige bestuur vindt van de 

aanschaf van een helikopter. 

Jeroen Mooijman antwoordt dat het bestuur daar niet bijzonder positief tegenover staat. 

Jeroen Dols vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het kandidaatsbestuur 

mag feliciteren, en of hij iedereen mag oproepen om te stemmen tijdens de USR verkiezingen. 

Walthiero van der Kamp vraagt of hij mag terugkoppelen naar de aanschaf van café Lenthe. 

Hij zegt dat enig verlies op de aanschaf kan worden verhaald op Bas de hartchirurg in 

opleiding. 

Jeroen Mooijman vraagt of hij iedereen mag bedanken voor de aanwezigheid. Hij vraagt of hij 

nogmaals alle kandidaten mag bedanken en het nieuwe kandidaatsbestuur mag feliciteren. 

Hij zegt dat er geen online afterparty is maar dat er tegenwoordig bij de TKB gereserveerd 

kan worden. 

 

Jeroen Mooijman sluit de vergadering om 22:33 

 

 

 


